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Paulo Fonseca pojawił się po południu na tradycyjnej konferencji prasowej.

Oprócz pytań dotyczących meczu nie zabrakło też tych związanych z

rozpoczętym wczoraj mercato. Trener dał bezpośrednio do zrozumienia, że

kadra potrzebuje wzmocnień i klub zamierza ich dokonać. 

Mecz z Sampdorią był ciężki, po Crotone będą spotkania z Interem i Lazio.

Będą zmiany w składzie?

- Mecz z Sampą był ciężki dla drużyny pod względem fizycznym, problem jest ten,

że obecnie nie mamy czasu na odzyskanie kondycji. Nie myślę o innych

spotkaniach, ale tylko o jutrzejszym. Mogę zmienić dwóch lub trzech graczy,

robiliśmy to w innych meczach i zamiary drużyn nie uległy zmianie. Mam zaufanie

do kadry, zobaczymy jutro kto zagra. 

Sytuacja ekonomiczna nie jest dobra z powodu Covid. Czy twoim zdaniem

właściciele i Tiago Pinto zdają sobie sprawę jak ważny jest awans do Ligi

Mistrzów?

- Tak, rozmawiamy  cały czas z kierownictwem. Wiedzą jakie w tej chwili zespół ma

potrzeby, aby się poprawić i chcemy go poprawić. Pracujemy razem, aby zespół był

jeszcze mocniejszy.

To prawda, że nie wystosowałeś określonych żądań, jeśli chodzi o

mercato?

- Cały czas rozmawiam z Tiago Pinto, zna graczy, których potrzebujemy. Zna

nazwiska, które według mnie mogą poprawić ten zespół, jest ich wiele. Zobaczymy

co się wydarzy, ale rozmawiam z nim często na temat obecnych kwestii.

W jakiej formacji potrzebujesz najwięcej wzmocnień?

- Nie chcę w tej chwili mówić zbyt dużo o mercato, mogę powiedzieć, że pracujemy

wspólnie by poprawić zespół. Nie będę mówił o nazwiskach, nie będą mówił o

graczach, których tu nie ma, będą to mógł zrobić gdy przyjdą. W tej chwili nie jest to

ważne. 

Widzisz walkę o tytuł między wieloma zespołami, w tym Romą czy też o

ligę walczyć będą Inter i Juventus?

- Będę mówił ciągle, że Inter i Juventus to drużyny, które zrobiły największe

inwestycje by wygrać ligę. Dalej jest pięć czy sześć drużyn, które są mocne i mogą

walczyć o scudetto. Wszyscy mamy ambicje, wystarczy popatrzeć co robi Milan, idą

fantastyczną ścieżką: Rossoneri są kandydatami, tak jak Napoli i Atalanta. Cały czas

mówię, że głównymi kandydatami pozostają Inter i Juventus, które zainwestowały

najwięcej.
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Mercato jest okazją by być bardziej konkurencyjnym w walce o trzecie

miejsce czy by zbliżyć się do Interu i Milanu?

- To szansa by poprawić zespół i być mocniejszym.

Jak się czuje Spinazzola? Wróci na Inter?

- Ma się dobrze, rehabilitacja przebiega dobrze: ufam, że może wrócić na Inter.

Carles Perez może zagrać jutro? Odejdzie na wypożyczenie?

- Bardzo się poprawia, ma więcej pewności siebie i może być ważnym graczem dla

drużyny: rozwija się.

Jak czują się Mirante i Santon?

- Lepiej, ale nie są gotowi na jutro.

Jak duży margines rozwoju ma jeszcze Karsdorp?

- Bardzo duży. Gra coraz lepiej, nauczył się dużo w ofensywie i defensywie, ale

może być jeszcze lepszy i poprawić się różnych aspektach gry.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               2 / 2

http://www.tcpdf.org

